
 

 

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN 
 
Verslag 159 van de vergadering van 14.12.2022 in Bergenmeers, Destelbergen 
(aanvang 19u30 – einde 22u30) 
 
Aanwezig : Peter BUYSE -  Eric FELS – Georges ROBBE - Roger VAN de VYVER - Marc VAN RYSSEL – Stijn VERSTICHEL 
(stakeholders A1)  Kris FELS - Jan VAN LANTSCHOOT (BO) Siegfried VAN PUYVELDE (stakeholder A2) 
 
1.VERSLAG 
    Verslag 158 van 24/11 werd reeds elektronisch goedgekeurd en verstuurd voor publicatie.. 
 
2.OVERZICHT VOORNAAMSTE MAILS van 23/11 tot heden. 
    De inhoud van de meeste mails heeft betrekking op de agendapunten van deze vergadering. Bij de overige wordt geen  
    verdere toelichting gevraagd. 
 
3.GESPREK MET GAELLE DE WANDEL 
    Gaelle, clubondersteuner BVL, is verhinderd. Wij nodigen haar opnieuw uit voor onze volgende vergadering om een  
    gesprek te hebben over de interactie tussen clubondersteuner, ankerpunt en afgevaardigden. 
    Stijn licht toe wat hij vernam tijdens een verkennend gesprek. 
    Kris geeft bijkomend commentaar over de rol van de verschillende partijen.  
 
4.VERSLAG ANKERPUNT 
    Stijn geeft een overzicht van zijn voornaamste interventies : 
    - communicatie tussen clubs en DS 
    - spelreglement U8 
    - peters voor nieuwe refs 
    - toezicht bij provinciale bekerfinales 
    - gedrag refs / coaches 
 
5.VOORBEREIDING AV 
    + Het artikel dat bepaalt dat kandidaat werkende leden minimaal 1 jaar verkozen moeten zijn vooraleer ze zich kandidaat      
       werkend lid kunnen stellen wordt negatief geadviseerd. 
    + Roger stelt zich vragen bij de titel van CEO voor Koen Umans. Kris kadert dit. 
    + Roger en Peter zijn van oordeel dat leden van het BO geen officiële functies mogen uitoefenen. Jan verwijst naar de  
       inzichten van de ad hoc-werkgroep en de praktische toepassing van governance. Hij stelt ook dat bestuurders wel  
       degelijk een gedragscode moeten onderschrijven. 
    + Roger vraagt zich af of een individueel aangeslotene ook officiële functies mag uitoefenen. Kris geeft toelichting. 
    + Georges dringt er op aan om zo spoedig mogelijk een beknopt en sluitend IR te maken dat strikt toegepast moet  
       worden.  
    + Roger vraagt zich af waarom het tarief voor een individueel aangesloten senior gelijkgesteld werd met een bij een club 
       aangesloten jeugdspeler. Siegfried licht de benadering van fincom toe. 
    + Omtrent de goedkeuring van art. 9 en 17 krijgen we een geanimeerd debat. Jan vraagt om positief te stemmen, zodat 
        het BO zo vlot mogelijk verder kan besturen. 
    + Siegfried belicht het budgetvoorstel 2023 dat door fincom positief werd beoordeeld met toch volgende kanttekeningen      
        -Betoelaging door Sport Vlaanderen is nog onzeker, maar verwacht wordt dat er in januari een positieve evaluatie volgt 
         Zeker moet er ruim voorafgaand aan de AV van maart een inzicht komen in de nieuwe situatie, zodat nog tijdig kan bij- 
         gestuurd worden. 
        -Enkele interessante projecten dienen zich aan  
 
 
      
    VOLGENDE VERGADERING : woensdag 18/01/2023 om 19u30 in Witte Molen in Sint-Niklaas 

 
 
 

Verslag  :  Eric Fels, secretaris. 
 


